
 21 X  21 
 21 preguntes per a 21 regidors 
      

Donat que el seu grup polític es presenta a formar part del govern municipal i degut a les inquietuds 

que els nostres associats ens han fet arribar, els traslladem una sèrie de preguntes amb la finalitat de 

que les seves respostes, firmades pel cap de llista, serveixin com a compromís amb la ciutadania de 

Cambrils i fomentar així la participació ciutadana en les tasques de govern municipal. 

També sol·licitem , amb objecte de conèixer la capacitat de qui ens governa, la enumeració dels 

coneixements/estudis específics en l’àmbit municipal que posseeix el candidat@ a l’alcaldia. 

 
1.-Transparència finances municipals .Tota 
informació/esdeveniment municipal anirà 
acompanyada del corresponent pressupost 
municipal i posterior tancament del 
pressupost. 

 SI  Per suposat, la legislació és 
molt clara en aquest sentit, i 
marca els criteris a seguir en 
funció de l’import i el tipus de 
contracte. Les actes dels Ens 
Municipals on es decideixen 
aquestes qüestions són 
públiques. Em comprometo a 
tenir-les publicades en un 
màxim de 15 dies. 

 
2.-  Es contractarà a través d’organismes 
independents de l’ajuntament una auditoria 
externa de les finances municipals  .  

 SI 
 
 

 Crec que és una bona pràctica 
que a l’inici i al final Mandat es 
faci una auditoria pública de 
rendiment de comptes. Les 
auditories internes són 
obligatòries per Llei, quan es 
tanca el pressupost de l’any 
anterior, com a molt tard, el 
mes de març del següent. 

 
3.-El nombre de càrrecs de 
confiança/assessors/ caps de gabinet ,etc 
serà de: 

 
 

  La Llei t’obliga a aquesta 
fórmula en alguns casos, com 
el director/a del Patronat de 
Turisme, del Museu o de les 
Empreses Municipals. Crec 
també necessari que el Cap 
de Premsa-Gabinet d’Alcaldia 
ho sigui. 

 
4.- La ciutadania disposarà de tota la 
informació detallada referent al personal/ 
governants de l’ajuntament, horaris /tasques 

 SI   
Està regulat per normativa. Em 
comprometo a publicar-la i fer-
la arribar. Cartipàs, horaris i 
retribucions.  

 
5.-Les partides pressupostaries que en la seva 
totalitat superin els 600.000 €, seran decidides 
pel poble en referèndum. 

  NO Hauríem de fer un referèndum 
cada setmana. La 
responsabilitat dels governants 
ha d’exercir-se amb la presa 
de decisions. Aquestes han de 
ser públiques i d’acord amb les 
propostes del Programa. Si 
algú diu que això es pot fer, no 
diu la veritat. 

 
6.-L’alcald@ farà una declaració anual  de tots 
els ingressos que rebi gràcies al seu càrrec 
.(Diputació, Consell Comarcal, etc ) 

 SI  Són públics, des de sempre. 
Només cal consultar-ho o 
preguntar. 

 
7.-S’instal.laran contenidors soterrats als 
barris/urbanitzacions que no ho tinguin . 

 SI  La renovació del Conveni per 
a la recollida ens permet una 
ampliació de cobertura als 



barris . Aquest tema de la 
neteja i la recollida, m`és 
prioritari. El servei ha 
d’ampliar-se i millorar-se. 

 
8.-Baixarà l’IBI?.  
A l’última legislatura la pujada  ha estat d’un 

22%.   

  NO Els impostos han d’estar 
d’acord amb els serveis 
rebuts. No es pot pujar una 
taxa, la recollida per exemple, i 
baixar el servei, com ha passat 
aquest Mandat. No és legal. 
En el qüestionari de les 
passades Eleccions 
Municipals, l’únic que va dir la 
veritat  va ser un servidor. Que 
pujaria els impostos en funció 
de l’IPC +/- un punt. Els demés 
varen dir que no, i l’han pujat 
una barbaritat i han donat 
menys serveis. Torno a dir el 
mateix, el que feia quan 
governava, l’IPC. 

 
9.-Baixaran la resta dels impostos? (taxes, 
clavegueram , escombraries, circulació, etc) .   

  NO El tema de la deute, quan 
vulgueu, en fem una Jornada, 
per tal de dir la veritat. La 
setmana passada, EL PAIS, 
publicava un estudi comparatiu 
dels impostos, el deute i els 
serveis des de l’any 2010 fins 
al 2014. Consulteu-lo. 
Les taxes, per llei, han 
d’equilibrar la despesa amb 
l’ingrés. 

 

10.- La neteja als barris /urbanitzacions es 
realitzarà amb la mateixa freqüència que en el 
nucli urbà de Cambrils?  

   La freqüència, que ha 

d’augmentar, la pactarem 

entre l’ajuntament i els 

representants veïnals, en cada 

cas. En el cas de Molí de la 

Torre, probablement, haurà de 

ser molt semblant al nucli 

urbà. 

 

11.-Es continuarà promocionant amb diner 

públic esdeveniments privats?  

  NO Rotundament. 

 
12.- Es contractarà mitjançant organismes 
independents de l’ajuntament una auditoria 
externa de la seguretat.? 
 

  NO La Seguretat Ciutadana és 
competència de Mossos i 
Policia Local. Més coordinació, 
més informació i més trobades 
amb els veïns per parlar-ne. 
Més proximitat i coneixement 
del barri. Tot el demés, 
càmeres i altres mitjans, 
queden molt bé a la premsa i 
davant l’opinió, però, són molt 
poc eficaços. Més acció i 
menys paraules. 

 
13.-Es mantindran els plans especials de 
vigilància en dates determinades? (Nadal, 
reis, etc) . 

 SI   

   SI  Les operacions policials les 



14a.-Es mantindrà l’establiment de controls 
periòdics  de seguretat al Vial del Cavet? 
-------------------------------------------------------------- 
14b.-Es faran simulacres d’”operació gàbia”?  

 
 
 
 

FREQÜENTS 
 
 

decideixen els tècnics 
responsables, no els polítics,. 
Cal recordar que la seguretat 
és competència de Mossos. La 
Policia Local n’és auxiliar. La 
seva feina és el control de les 
Ordenances. 

 
15 Noves tecnologies:: 
 
a.-es podran fer tot tipus de 
reclamacions/denúncies/propostes via 
Internet ? 
-------------------------------------------------------------- 
b.-Les denúncies per robatori es podran fer 
mitjançant el vehicle mòbil de la Policia?  
  

 SI 
 
 
 
 
-------------- 
 
SI 

 
 
 
 
-------------- 
 
 

La brometa del mòbil, no 
l’entenc.  
En el nostre Programa, 
proposem la creació d’un 
servei de contacte telemàtic 
immediat, entre veïns i OAC i 
Policia Local. L’e-ajuntament 
ha d’utilitzar les noves eines 
informàtiques per a facilitar el 
contacte. 

 
16.-S’instal.laran càmeres per al “control de 
transit en els accessos del barri del Moli de la 
Torre ? 

   Personalment, no en sóc 
partidari, però, qui decidirà 
seran els responsables 
policials. Més proximitat, més 
policia de barri, més 
coneixement dels veïns i de 
les circumstàncies particulars 
del barri. 

 
17.- S’eliminarà l’impost de plusvàlua 
municipal?.   

  NO Els impostos i les taxes els 
determina la legislació vigent i 
les Ordenances Municipals. 

 
18.-El candidat@  “viatjarà “ als barris? 

 SI 

 

 Per suposat, com sempre 
havia fet. I assistiré als 
Consells de Barri. I em reuniré 
amb els representants veïnals 
sempre que ho sol·licitin. 

19.- Compromís de solucionar les deficiències 
trobades als serveis i instal·lacions del barri en 
les visites realitzades pel regidor de barri. 

 SI 
 

 

 Per suposat. Per això han de 
servir les visites i trobades. 

 
20.- Es prendran accions efectives dels espais 
verds /riera Riudoms/Maspujols. 

 SI 
 

 Més enllà de les competències 
de l’ACA, l’ajuntament ha 
d’actuar quan sigui necessari. 
Els projectes de fa quatre 
anys, segueixen dormint al 
calaix dels somnis. Els 
despertarem i els posarem en 
marxa. 

 
21.- A partir del 3r any de govern, l’alcalde@ 
es compromet a tornar a l’ajuntament tot el 
sou rebut en cas d’incompliment dels 
compromisos que s’adquireixen en el present 
acord. 
 

   Si sóc alcalde, com sempre he 
fet, compliré els meus 
compromisos. Siguem 
seriosos. 

 


